
Afdelingsbestyrelsesmøde vedrørende budget 2018 

Torsdag den 24.august 2017 kl.18  

 

Til stede:  
Ellen (formand), Lis, Marianne, David og Line(referat). Afbud fra Peter. 
Erik og Thomas Larsen fra AKB. 

Vi gennemgår budgettet. Budgettet viser en 0-stingning for både medejer- og lejeboliger. Budgettet bliver 
godkendt.  
 
Efterfølgende vil det godkendte budget, blive omdelt til lejlighederne. (Erik)  

…. 

Undervejs bliver der drøftet:  

- Vi har stor administrationspakke hos AKB. Den koster ca. kr. 18.000/pr år mere end en lille pakke. 
Bestyrelsen når frem til, at vi er glade for den regnskabsmæssige, juridiske og administrative hjælp, 
som ordningen indeholder. 
 

- Det aftales af medejerboliger får et print af lejlighedens økonomiske opgørelse, hvert nytår. (Erik). 
Det bemærkes at man til hver en tid kan rekvirere den aktuelle opgørelse hos Erik. 
 

- I afdelingen er vi gode til at sortere vores affaldet. Vi har således ikke modtaget ”bøder”, som man 
kan få, hvis der ikke er sorteret. Vi ønsker at udbrede denne information, så det skal vedblive at 
være sådan. (Line / Erik) 
 
 

 


